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La vida és una pel·lícula al cinema. Tots tenim un paper a jugar i, encara que el Director ens hagi xiuxiuejat la vocació, ens deixa
actuar amb llibertat. Hi ha moments graciosos, d'amor intens i memorable, altres de difícils, de sofriment... importa sempre com
acaba, si ha valgut la pena tanta peripècia. Només tenim 1 vida, 1 pel·lícula. Si vols millorar el món, t'arrisques a ficar-hi la vida
per canviar-ne el guió?
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